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内容概要

《父与子》在20世纪30年代传入我国，
1988年我国在德意志联邦人和国驻华大使及领事的帮助下成功地编成了这本《父与子》全集，之后十
几年中，这本画册重印了数十万次，深受读者喜爱，1994年还被评为全国优秀畅销书。

本书文字根据《父与子全集》的漫画而编，增加了作者其他漫画作品以及作者创作背景等重要资料，
采用彩色印刷，英汉对照，并赠送精美彩图日记本。
使读者读起来更加丰富知识、开阔眼界。
本书文字力争原汁原味，又妙趣横生。
既能帮助读者更加轻松地理解这本冷漫画巨著，提高汉语语言组织能力，同时也能帮助读者提高英语
水平。
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作者简介

埃·奥·卜劳恩，原名埃里西·奥赛尔，德国幽默大师，著名漫画家，1903年3月18日生于德国福格兰
特的翁特盖滕格林村，1944年4月6日逝世于柏林。
少年时代的奥赛尔学过钳工，后来又在莱比锡绘画艺术学院学习，曾给《新莱比锡报》作画。
1930年10月18日，奥赛尔和他的同学、画家卜尔?班塞尔的女儿玛丽加尔德?班泽尔结婚，次年12月20日
，他们的爱子克里斯蒂安出世。
此后，奥赛尔接受《柏林画报》邀请，透过当时的社会背景，从自己与爱子的浓浓真情出发，以卜劳
恩为笔名，开始《父与子》等漫画的创作，《父与子》是卜劳恩的不朽杰作，作品中所塑造的善良、
正直、宽容的艺术形象，充满着智慧之光，流露出纯真的父子之情，深深地打动了数亿读者的心，至
今仍誉满天下、风靡世界。
作品传入中国后，曾受到了鲁迅、丰子恺等人的高度评价，成为家喻户晓的经典漫画。
遗憾的是，纳粹在德国掌权后，卜劳恩因绘制政治讽刺画遭到迫害，1944年4月6日，在纳粹臭名昭著
的“人民法庭”判处他死刑的前夕，自杀于关押他的牢房。
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章节摘录

版权页：插图：1 糟糕的家庭作业The awful homework①儿子正在为今天的家庭作业而头疼：“这篇作
文该怎么写呢？
”① The son is suffering from his homework, “How should I write this composition？
”②爸爸拿起笔，帮助儿子写作文。
② The dad takes up the pen and starts to write the composition for the son.③老师说，这篇作文是全班写得最
糟糕的。
③“This composition is the worst one in the class,” says the teacher.④老师怒不可遏，要见家长！
③ The teacher is very angry and then he decides to see the son's dad.⑤爸爸开门，见到老师后很惊讶。
④ The dad opens the door and he is very surprised to see the teacher.⑥老师将作文向爸爸砸过去，气愤地说
：“既然这篇作文是你写的，那你就挨罚吧！
我现在就打你的屁股！
”⑤ The teacher throws the composition at the dad, and says furiously, “Since you wrote the composition, you
should be punished for this！
 Now I am gonna spank you on the butt.”2让人着迷的书A fascinating book①妈妈问：“该吃晚饭了，儿子
去了哪里？
”① The mum asks, “It is almost dinner time, where is our son？
”②爸爸来到儿子的房间，发现儿子正在入迷地看一本书。
② The dad walks into the son's room and he finds that the son is reading a book in fascination.③“还不快去吃
饭！
”爸爸说完也瞟了一眼书。
③“Hurry up and have your dinner,” after the dad said this, he also takes a peek at the book.④儿子和妈妈坐
在餐桌旁，等着爸爸来吃饭。
③ The son and the mom are sitting at the dinner table and waiting for the dad to have dinner.⑤“去看看你爸爸
到底在干什么！
”⑤“Go and see what your dad is doing！
” says the mom.⑤“去看看你爸爸到底在干什么！
”⑤“Go and see what your dad is doing！
” says the mom.3出故障的汽车The broken-down car①爸爸试了好几次，汽车还是发动不了。
① The dad tries for several times, but he still can't get the car to work.②爸爸下车来检查发动机，但没找到问
题。
② The dad gets off the car and looks over the engine, but he can't find the problem.③爸爸趴在地上，检查车底
，依然不知道故障在哪里。
③ The dad is lying on the ground and is checking the bottom of the car, but he still can't figure out what is wrong
with the car.④爸爸靠在方向盘上想着解决办法，坐在后边的儿子“呼”地跳下车。
④ The dad is leaning against the steering wheel and thinking about the solution. About this time, his son sitting in
the back seat of the car jumps out the car.⑤不一会儿，儿子就踩着滑轮车从爸爸身边飞驰而过。
⑤ In a minute, the son passes his dad on his scooter.⑥“我儿子真聪明！
我也应该这样开车的！
”爸爸叹道。
⑥“How clever my son is！
 I should have driven like him！
” the dad sighs.4会走路的箱子The suitcase could be able to walk！
①爸爸一手拿着票，一手拎着皮箱，准备进站。
① The dad is ready to get to the train station with his ticket and suitcase.②检票员检票后让他进站了。
② The ticket-inspector let the dad get into the station after checking the ticket.③爸爸刚走没两步，就被检票员
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喊住，他忙放下箱子，转身过去。
③ The dad is detained by the ticket-inspector as he is making a move. The dad puts down the suitcase quickly and
turns face to the ticket-inspector.④箱子居然自己走起路来！
“完了，全露馅儿了！
”爸爸说道。
④ The suitcase could even be able to walk！
 “Ah！
 It is revealed,” says the dad.5孩子打架，家长争执The kids are fighting and the parents are quarreling①儿子和
小朋友在玩耍的时候起了争执，最后打起架来。
① The son gets into an argument with another kid while they are playing and later it turns into a fight.②儿子哭着
跑来向爸爸告状。
② The son is crying and he is running to tell to his dad.③爸爸牵着儿子要去找人算账，看到迎面走来怒气冲
冲的父子俩。
③ The dad takes his son and wants to ask for the justice. At this time, another pair of angry dad and son is walking
towards them.④爸爸首先质问对方：“你怎么教你儿子的，他竟然欺负我儿子！
”对方恶狠狠地说：“是你儿子欺负我儿子，你是怎么管教的？
！
”④ The dad asks the other dad, “How did you teach your son？
 He even dared to bully my son！
” The other dad asks in his crushing manner, “It is your son who bullied my son, how did you teach him？
”⑤两个小孩站在一边，好奇地看着他们的爸爸吵架。
⑤ Two little kids are just standing by and are curiously looking at their dads who are quarreling.⑥两个爸爸吵着
吵着就拳脚相加，两个小孩却在一边高兴地玩起了游戏。
⑥ Two dads begin fighting as they quarrel and two little kids are playing together happily.6哇！
海豹和一个人很像Wow！
 The seal looks like someone①父子俩来到海洋馆看海豹。
① The dad and the son come to the aquarium to see the seal.②一只海豹从水下冒出来，露出可爱的头。
② A seal comes out of the water and pops out its lovely head.③“哇，这只海豹长得真像爸爸哦！
”儿子冲着爸爸惊呼。
③“Wow, this seal is looking exactly like my dad！
” exclaims the son.④又有两只海豹露脸了，都跟爸爸长得很像。
爸爸生气地说：“不看了，回家！
”③ Then there are another two seals popping out their heads and they all look like the dad. The dad mutters
angriy, “Let's go home, son！
 I don't wanna see the seal any longer！
”7神枪手A sharp shooter①爸爸正瞄准挂在树上的靶子，教儿子射击。
① The dad is aiming at the target hung on the tree and is teaching his son how to shoot.①爸爸正瞄准挂在树上
的靶子，教儿子射击。
① The dad is aiming at the target hung on the tree and is teaching his son how to shoot.①爸爸正瞄准挂在树上
的靶子，教儿子射击。
① The dad is aiming at the target hung on the tree and is teaching his son how to shoot.③儿子跑过去将靶子摘
下来，放在地上。
② The son runs to take the target off the tree and lays it on the ground.④看着刚好落在靶心的玩具枪子弹，儿
子高兴得蹦起来欢呼：“哇，爸爸真是个神枪手！
”③ Looking at the bullet of the toy gun which right hits the center of the target, the son jumps for joy and
acclaims, “Wow, my dad is a sharp shooter.”8巧妙的生发术A wonderful hair regrowth method①爸爸让儿
子倒立在自己头上，合了一张影。
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① The dad lets his son have a headstand on the top of his head and meanwhile they take a photo.②照片出来后，
爸爸惊奇地发现了一个可以让自己生发的秘密。
他把照片一剪为二。
② After having a look at the photo, the dad surprisingly finds a secret to let his hair regrow. And then, he cuts the
photo into haf.③爸爸把照片裱起来，欣赏着！
感叹自己看起来年轻了许多。
③ The dad mounts the photo and appreciates the photo with delight. The dad exclaims, “Now I look much
younger.”
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编辑推荐

《父与子全集(彩图礼品版)(英汉对照)》：令亿万人为之感动的亲情故事，西方家喻户晓的幽默漫画
作品。
永恒的漫画经典，不朽的传世之作，世界经典漫画作品之一。
《父与子全集》最新修订本，随书附赠精美纪念品。
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